
Zápis z Předsednictva ČSPH
Pondělí 29. 4. 2024

Přítomni: Gino Schilders, Josef Ostaš, Robin Weintritt, Tomáš Levý, Marek Brada, Stanislav Stejskal, Karolína
Koryntová

Omluveni:
Neomluveni: Jakub Mejzlík, Miroslav Semrád

Hosté: Barbora Čecháková, Filip Neusser, Tomáš Babický, Aleš Větrovský, Tomáš Vohnický

CC: Kateřina Al-Amelová (Revizní komise)

Vytvořil: Karolína Koryntová

Co (podnět/posudek) Kdo Termín

29/4/2024

Komise mládeže: Byl představen model návaznosti kategorií U14, U16 a
U18 a vize, jak navýšit konkurenceschopnost mládežnických kategorií na
mezinárodní úrovni. Cílem je navýšit objem soustředění a mezinárodních
turnajů jak doma, tak v zahraničí. Propojit pražská a mimopražská SCM.
Gino poskytne Báře a Tomášovi kontakty na mezinárodní kluby a svazy,
Robin nasdílí aktuální ceny pronájmů hřišť. Zapojení klubových trenérů do
celodenních soustředění, sdílení videí s klubovými trenéry a rodiči. Akční
plán předsednictvem odsouhlasen.

Tomáš
Babický,
Barbora
Čecháková info

29/4/2024

Komise marketing: Cílem marketingové komise je rozšířit povědomí o PH
skrz větší propagaci v médiích (mediální výstupy od Sport Investu,
spolupráce s úzkou skupinou novinářů, založení sítě TikTok, rozšíření
základny sledujících), vytvořit kvalitní značku (doplnění a úprava
logomanuálu) a zpřehlednit webové stránky. Akční plán předsednictvem
odsouhlasen. Aleš Větrovský info

29/4/2024

Podpora marketingu klubů - budou kontaktováni zodpovědné osoby v
klubech a bude jim nabídnuta pomoc/možnost spolupráce. Optimálně mít v
každém klubu jednu “spojku”, která může spolupracovat s marketingovou
komisí na vzájemné propagaci pozemního hokeje. Ve Slavii se již nabídl
Jan Brzák. Domluveno s Josefem Ostašem, že zjistí v Rakovníku, Marek
Brada/Tomáš Babický zjistí v Mnichovicích, Tomáš Levý v Liticích, Robin
Weintritt ve Kbelích. Aleš Větrovský osloví ostatní kluby. Gino Schilders
nabídl pomoc, kde bude třeba. Cílem je mít domluveno s alespoň 70%
klubů.

Josef Ostaš,
Marek Brada,
Tomáš
Babický,
Tomáš Levý,
Robin
Weintritt. Aleš
Větrovský 15.5.2024

29/4/2024

Sportovní oblečení pro národní týmy: Bylo osloveno několik dodavatelů
sportovního oblečení, aktuálně jednáme s dvěmi potenciálními partnery, a to
firmou Osaka a TK. Nabídka od Osaky je pro nás zajímavější, aktuálně
čekáme na návrh smlouvy. Předsednictvem byla Osaka odsouhlasena jako
první volba dodavatele za předpokladu, že budeme souhlasit s podmínkami
uvedenými ve smlouvě. V opačném případě by měla mandát firma TK. Robin Weintritt 30.6.2024

29/4/2024

Závěrka 2023 a rozpočet 2024: Účetní závěrka byla odeslána revizní
komisi a do klubů. Hospodářský výsledek za rok 2023 činí 2,6 mil. Kč.
Rozpočet na rok 2024 nebyl stále schválen, jelikož stále čekáme na
rozhodnutí NSA o přidělení dotace na rok 2024. Byl přednesen návrh, že
bychom jako svaz mohli využít část vlastních finančních zdrojů (nerozdělený
zisk z minulých let) a podpořit kluby při rekonstrukci/budování hřišť.
Poskytnutím určité částky bychom si u klubů předplatili hřiště na dobu
budoucí. Robin tuto myšlenku dále rozpracuje a přijde s konkrétním
návrhem, který bude poté komunikován na všechny kluby. Robin Weintritt 30.5.2024

29/4/2024

Fond Solidarity: Slouží těm, kteří to potřebují. Žádosti o finanční podporu
vyhodnocují Gino a nově Lenka Holubcová. Svaz do tohoto fondu každý rok
přispěje 40k Kč ze vstupného a merchandisingu. Na webových stránkách
bude znovu zveřejněna informace o možnosti požádat o finanční příspěvek
a zároveň jak je možné do Fondu solidarity přispět. O Gino Schilders info

29/4/2024

Rozvázání spolupráce s Frankem Geersem: Jelikož dotace NSA bude
letos opět snížena, jsme nuceni snížit naše náklady. Z tohoto důvodu jsme
se museli bohužel rozloučit s Frankem tomu musíme rozloučit s Frankem
Geersem. Predani bude probihat v Kvetnu 2024. Frank Geers 30.5.2024



Další zasedání proběhne 17. 6. 2024.

Dne 2. 5. 2024


